
Vragen voor het vragenuur van 17 mei 2023 van 15.30 – 16.20 uur (nieuwe raadzaal)

I Vragen van de fracties van CDA, GroenLinks en PvdA over de gestaakte wedstrijd FC 
Groningen – Ajax (Jalt de Haan)

Een  dramatisch  verlopen  seizoen  voor  FC  Groningen  werd  afgelopen  zondag  nog
rampzaliger. Nadat de wedstrijd na vijf minuten werd gestaakt, wegens rookbommen en een
‘supporter  op  het  veld’,  ging  het  na  de  onderbreking  weer  mis.  Wederom  werden  er
rookbommen op het veld gegooid door een groepje toeschouwers die ook verantwoordelijk
waren  voor  de  eerste  ongeregeldheden.  Het  zijn  enkele  relschoppers  die  het  voor
tienduizenden  goedwillende  supporters  verpesten.  Helaas  is  het  niet  de  eerste  keer  dit
seizoen. Eerder kreeg Willems een klap op zijn hoofd en werd FC Groningen - NEC definitief
gestaakt doordat een assistent-scheidsrechter met bier werd geraakt.

In de aanloop naar afgelopen zondag is er dag in dag uit gewerkt aan het voorkomen van
incidenten. Door zowel de gemeente als FC Groningen. Helaas is het niet gelukt om dit te
voorkomen. Het lijkt erop dat ook hooligans uit België en Duitsland betrokken waren bij de
incidenten. 

De fracties van het CDA, GroenLinks en de PVDA hebben waardering voor het harde werk
dat door velen binnen en buiten de club is verricht om afgelopen zondag in goede banen te
leiden.  Het  is  van  belang om vooruit  te  kijken.  Om te  voorkomen dat  relschoppers  het
voetbal  blijven  kapen.  Zodat  de grote  meerderheid  veilig  naar  het  stadion  kan.  Daarom
hebben de fracties de volgende vragen aan het college:

1. Kan het college aangeven wat er de afgelopen tijd gedaan is om ongeregeldheden te
voorkomen en de veroorzakers op te pakken?

2. Welke vervolgstappen is het college van plan te nemen?

II Vragen van de fracties van PvdA, SP en GL over uitbuiting huurders door MAXX 
Aanhuurmakelaars (Rico Tjepkema)

Vorige week verscheen bij Sikkom een artikel met de titel “Maxx Aanhuurmakelaars heeft 
weer wat bedacht om geld uit de zak van de woningzoeker te kloppen.” Daarin komen 
verhalen van meerdere woningzoekenden aan bod die tientallen als niet honderden euro’s 
moeten betalen aan MAXX Aanhuurmakelaars voor het vinden van een woning. Bijvoorbeeld
via algemene nieuwsbrieven met woningen die bij andere verhuurders ook aangeboden 
worden. 

MAXX Aanhuurmakelaars kwam eerder al in het nieuws vanwege het veroordeling voor het 
rekenen van illegale bemiddelingskosten aan kwetsbare woningzoekenden. Nu lijkt het alsof 
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het bedrijf die kosten via nieuwe wegen opnieuw in rekening brengt. Onacceptabel en 
misbruik van huurders in een tijd dat de woningmarkt compleet op slot zit. PvdA, SP en GL 
hebben hierover de volgende vragen aan het college. 

1. Wat gaat het college eraan doen om naast huurders te staan en deze continuerende 
uitbuiting aan te pakken? Gaat het college de verhuurdersvergunning intrekken en in 
de toekomst gebruik maken van de mogelijkheden van de Wet goed 
verhuurderschap?

2. Is het college bereid om in afstemming met de universiteit, hogescholen en het 
steunpunt huren met een campagne te komen om studenten – die hier extra 
kwetsbaar voor zijn –  te wijzen op de illegaliteit van bemiddelingskosten? 

III Vragen van de PVV-fractie over het Forum (Dennis Ram)

De PVV-fractie heeft politieke vragen over de grootste subsidiebunker van Groningen: Het 
Forum. 

De PVV heeft jarengeleden al gewaarschuwd dat het Forum een bodemloze put en een 
subsidiebunker zou worden. Dat was een van de reden waarom onze partij zo tegen de 
bouw van deze betonnen postmoderne steenpuist was. We zijn boos en geschrokken dat het
Forum weer extra subsidie nodig heeft, anders dreigt het Forum om bioscoopkaartjes en 
bibliotheekabonnementen onbetaalbaar te worden. Wat overigens zou betekenen dat het 
Forum failliet gaat bij zulke verhogingen, want er komt nu al nauwelijks iemand in dat 
gebouw. Behalve een paar armlastige studenten, die niets uitgeven. Daarbij speelt deze 
tegenvallers bij meerdere culturele instellingen.
Met speels gemak worden de tekorten bij de hogere energielasten gelegd en in de schoenen
geschoven van de oorlog in de Oekraïne, terwijl Nederland en Europa met haar sanctiebeleid
de facto zelf de inflatie heeft aangejaagd. De hoofdoorzaak is natuurlijk gewoon dat er te 
weinig bezoekers zijn die geld uitgeven in het forum. En op de exploitatie van twee 
restaurants kan zo’n kolos niet draaien. Kortom een uitzichtloze situatie dreigt en als er niet 
wordt ingegrepen in de programmering en bestemming krijgen we weer een vergelijkbare 
situatie zoals we jaren geleden hebben gehad met het Groninger Museum, waar ook een 
faillissement dreigde. Of een volledig faillissement zoals met de Dot.  De jarenlange obsessie 
met cultuur van dit stadsbestuur werpt haar bittere vruchten af en moeten worden betaald 
door de belastingbetaler.    

Vragen:
1. Waarom is het college in gesprek en kennelijk dus bereid om extra subsidiegeld te 

stoppen in het forum, zonder dat er voorwaarden worden gesteld over de 
programmering en bestemming van het pand, zodat er meer betalende bezoekers 
worden getrokken?

2. Het Forum balanceert op het randje van faillissement. Heeft het college ook 
mogelijkheden en de wil om in te grijpen in het bestuur en een andere directeur aan 
te stellen, die meer gevoel voor commercie heeft?

3. Een gewetensvraag: Nu Groningen meer van dit soort falende culturele instellingen 
heeft gehad, waarom worden de culturele ambities niet bijgesteld?
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Bron: https://dvhn.nl/groningen/Forum-vraagt-extra-steun-gemeente-vanwege-fors-
gestegen-energielasten.-Bibliotheekabonnementen-zouden-drie-keer-over-de-kop-moeten-
dat-gaan-we-niet-doen-28422421.html
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